
Fra: Kristen Risnes <kristen@elektrotavle.no>
Sendt: 09.07.2023 22:08:01
Til: Laila Bjørge <laila.bjorge@alver.kommune.no>
Kopi: o-sylta@online.no, Jarle Villanger <villan@online.no>
Emne: SV: Drift av Vågsbotn sør skogsveg

Hei : 
På møtet vårt viste me til eit skriv me sende i 2020 og at dette var ukjent for dykk. Skrivet inneheld 
viktige opplysningar og eg oversender difor ein kopi. 
 
Med venleg helsing 
 
Kristen Risnes 
 
 

Fra: Kristen Risnes 
Sendt: torsdag 6. juli 2023 13:59
Til: Laila Bjørge <laila.bjorge@alver.kommune.no>
Kopi: o-sylta@online.no; Jarle Villanger <villan@online.no>
Emne: Drift av Vågsbotn sør skogsveg
 
Hei og takk for godt møte vedr. Vågsbotn sør skogsveg 😊
 
For oss i styret og laget generelt, ville det hjelpt oss , om kommunen kunne gi ei tilbakemelding om drifta 
av laget.
 
Forslag:
 
Alver kommune er kjent med drift og vedlikehald av Vågsbotn sør skogsveg. Kommunen har ingen 
innvendingar til drifta av laget. 
At laget vert styrt etter fleirtalsvedtak på Årsmøte, ser vi som naturleg. 
Frå kommnen si side, er det viktig at laget tar ansvar for vedlikehald av vegen.
 
For styret i Vågsbotn sør 7skogsveg 
 
Kristen Risnes 


